

PCC Overall Vision

We strive, by the mercy of God, to be a church established upon the Word of God, living under the authority of God that we might stand upon his promises and delight ourselves in him.

Why is this important?

- If the chief end of man is to glorify God and enjoy him forever, then we must pay close attention to what he has said (Heb 2:1).
- God has given us a foundation for life that is unique (Mt 7:24). In a culture that is chaotic and confused, the church must be established upon and proclaim the foundation that God has given us.
- In times of contention and strife, how are Christians to resolve their differences and be united? We must be united by the truth of God, and not any one person's interpretation.

How will we do this?

- We will be committed to the expository teaching of God's Word.
- We will equip our congregation to read and understand God's Word, that they will not be dependent upon any interpreter, but like the Bereans (Acts 17:11).
- We will foster an ethos within our church community of hunger for God's Word, trust in His teaching, and commitment to His authority.

PCC 2022 整體的異象

靠著神的憐憫，我們成為建立在神話語上的教會，活在主的權柄之下，抓住主的應許。

為什麼重要？

- 人生的目的是榮耀神並永遠享受祂，所以必須關注祂說的一切話(希伯來書 2:1)。
- 神已經賜下我們獨特的生命根基就是祂的話語(馬太福音 7:24); 所以在目前混亂和令人困惑的文化裏，教會必須建立在这个根基之上，並且勇敢的宣告它。
- 在這個紛亂的時代，基督徒如何化解分歧并且合而為一呢？答案是我們必須在神所啓示的真理上合一，而不是只有依靠某一個人或少數人的解釋來明白聖經。

如何做到這一點？

- 致力於使用解經性講道，來教導神的話語。
- 裝備弟兄姊妹，學會閱讀和明白神的話語，不用完全依賴別人為他們解釋聖經，而是像庇哩亞人一樣，“熱切接受主的道，天天考查聖經，要知道所聽的是否與聖經相符。”(使徒行傳 17:11)。
- 在教會社區中培養一種對神話語的渴望，信靠主的教導，順服主的權柄。